

VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING, 24 MAART 1983

GOEDE HERDERKERK, HILVERSUM

AANWEZIG : 61 LEDEN

1) Opening:

Rob Moolenbeek opent de vergadering en heet iedereen welkom, i.h.b. de aanwezige ereleden.

Bericht van verhindering zijn ontvangen van Emmy Disselkoen en Trijnie Stoker, Ger Blok is al enige tijd ziek.

Rob biedt de opbrengst van de verkoop van Vogeljaar-kalenders (1983: f. 210,-) aan de heer Van Ingen aan t.b.v. het vogelasiel.

2) Vaststelling van het verslag van de algemene ledenvergadering van 25 maart 1982 :

Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd.

3) Goedkeuring van de jaarverslagen:

Deze worden goedgekeurd met de volgende opmerkingen:

- a) subgroep Avifauna: Erik Lam merkt op dat de NJN-inventarisatie van Sypestein niet vermeld is in het verslag.
- b) subgroep Nestkasten: Rob deelt mee dat het nestkastenverslag klaar is, hetgeen een hele prestatie is. Jelle Harder vraagt waarom Jaap Mekel niet als kandidaat van de subgroep Nestkasten vermeld staat in de agenda. Rob en Han leggen uit dat dit toen nog niet bekend was.
- c) subgroep Korhaan: Martin Stevens vraagt of jaargang en nummer niet op de Korhaan omslag vermeld kunnen worden voor het gemak. Rob en Dick Jonkers lichtten toe dat de kosten dan te hoog zouden worden, je kan het er ook zelf op zetten. Erik Lam vraagt waarom een door hem ingeleverd artikel in '82 nog niet geplaatst is. Henk antwoordt dat er soms te veel copij is waardoor een artikel wel eens kan blijven liggen.
- d) subgroep Zuid-Flevoland: Jelle vraagt naar de echte naam van de subgroep omdat hij al drie verschillende is tegengekomen. Rob antwoordt dat de groep zich naar buiten onder een andere naam presenteert die beter overkomt. Erik vraagt naar het aantal aktieve leden daar, omdat het er op lijkt dat Ger Blok de enige is. Rob antwoordt dat Ger wel de stuwende kracht is, maar niet de enige. Wel hebben ze meer aktieve leden nodig willen ze zelfstandig kunnen worden. Dick vraagt waarom nu niemand van de s.g. Zuid-Flevoland vertegenwoordigt is op de vergadering. Rob zegt dat daar voor gezorgd zal worden in de toekomst.

Vervolgens bedankt Rob iedereen die zich op enige wijze voor de diverse subgroepen heeft ingezet.

4) Bespreking financieel beleid:

De kascommissie heeft geen op- of aanmerkingen. Henk deelt mede dat in het financieel overzicht (blz. 11, Korh. 17 no 1) bij de rekening 1983 staat i.p.v. 1982. Jelle vraagt hoe het zit met de eventueel terug te betalen subsidies. Henk legt uit dat het bedrag van f1060,- als voorschot is betaald door H'sum en Laren. Het kan zijn dat we dit bedrag moeten terugstorten naar de gemeente's. De heer Pluister: als het niet teruggaat betekent het dan dat ons kapitaal met f1060,- stijgt. Erik Lam vraagt waarvoor het begrootte bedrag van f500,- voor de Avifauna van het Gooi is. Henk zegt dat dit de aanloopkosten zijn. De heer Van der Zwaan vraagt waarom de contributie voor 1983 lager begroot is dan voor 1982. Henk antwoordt dat er per 1 jan. '83 relatief veel opzeggingen verwacht waren, tot nog toe klopt dit aardig. Jelle vraagt waarom er nu minder (f500,-) voor de Avifauna van het Gooi begroot is dan in '82 en stelt voor dit bedrag alsnog op te trekken naar f1500,-. Henk zegt dat hij dit zal veranderen en dat een eventueel overschot dan voor '84 gereserveerd zal worden. Jan Bos vraagt of men er een idee van heeft hoeveel deze Avifauna zal gaan kosten. Het bestuur heeft daar nog geen idee van. De heer Pluister vraagt wat het verslag over de heidevelden inhoudt. Rob vertelt dat dit onze inventarisaties zijn, aangevuld met gegevens van Prov. Waterstaat; deze gegevens zijn nu gebundeld. Ilco van Woersem vraagt zich af of er een Avifauna nodig is; hij vindt dit zuiver een geldverspillend prestigeobject en wil er geen geld voor laten reserveren. De heer Van der Zwaan vindt de Avifauna wel een goede zaak. Vervolgens wordt de penningmeester gedechargeerd. De nieuwe kascommissie zal uit twee leden bestaan: R. v.d. Akker en J. Meijer.

5) Bestuursverkiezing:

Er zijn geen tegenkandidaten voorgedragen. Rob bedankt de niet-terugkerende bestuursleden, namelijk Jessy van Leyden, Trijnie Stoker en Adri Vermeule voor hun inzet en verwelkomt de nieuwe: Laura Mudde (penningm.), Fred v. Klaveren en Peter Dieperink (ledenadm.; secr.), Rob Kole (s.g. Eemp.), Jaap Mekel (s.g. Nestk.). Henk wordt tot voorzitter benoemd, Rob gaat de s.g. Avifauna in het bestuur vertegenwoordigen. Rob bedankt ook de bestuursleden die blijven zitten.

6) Rondvraag:

Martin Stevens vraagt braakballen voor een natuur educatief project met kinderen. Er wordt door Dick Heuwerkemeijer gevraagd of de Vogelcursus niet elk jaar op een andere dag plaats kan vinden, anders kunnen sommige mensen nooit komen. Yves antwoordt dat dit moeilijkheden geeft m.b.t. de zaalreservering. Jelle deelt mee dat men zich kan opgeven voor inventarisaties in Huizen en Blaricum dit jaar en dat er voor de deelnemers een verslag van de excursies naar Ameland is. Dick zegt dat er nog steeds medewerkers nodig zijn voor de Avifauna voor het Gooi. Ilco vraagt of de cursus "aantallen schatten" door Dick Jonkers niet op een avond herhaald kan worden. Dit zal geprobeerd worden vanwege het grote succes daarvan. De heer Van der Zwaan vraagt of de Godelinde School niet meer op avonden open kan zijn, misschien na de interne verhuizing? Rob antwoordt dat er momenteel naar een eigen onderkomen gezocht wordt, dit misschien samen met andere groepen.

Dick bedankt tot slot, mede namens alle aanwezigen, Rob voor al het vele werk dat hij als voorzitter voor de VWG gaan heeft.